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Bort med plasten langs elva! 11.06.2015

Langs elva ligg det mykje plastrestar frå bøndene og den må fjernast før fiskesesongen startar den 15.
juni, oppmodar leiar av elveeigarlaget Johannes Feet. Faktisk ligg det plast  frå skulebrusa og heile
vegen oppover og det er ikkje noko vakkert syn.

 
Vi minnar og om at det ikveld klokka 20 er årsmøte i elveeigarlaget med dei vanlege sakene og på vanleg stad -
på Stemneplassen.

 
Tekst og nett: Ola Matti Mathisen


